
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2024-02-01 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Manfred Wasserfaller Suppleant 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
Stefan Hallberg Valberedningen 
Peter Bröms  Valberedningen 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2023-10-30 samt extra styrelsemöte 2023-12-04 och lägga dessa till 
handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  
 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  

 
 

 



§7 Ekonomirapport 
Rapporter skickas ut under nästa vecka då vi väntar på återkoppling från Baker 
Tilly.  

 
§8 Rapport från banan 

Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
Alla fyra vildsvin som orsakat stora skador på banan sköts av under hösten.  
 

 
§9 Rapport från kommittéer   

 Seniorkommitté har inkommit med minnesanteckningar, se bifogad bilaga. 
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Distriktsstyrelsen hade möte förra veckan. Jonas Rosengren är ordförande. 
Gunnar Holm, ansvarig för bana, Tom Koronen paragolf, Magnus Lilja regler 
och Hc, Bo Eriksson senior, Tony Gustavsson tävling, Per Nyberg ungdom och 
elit. En ny hemsida håller på att tas fram, den gamla har varit svårarbetad och 
dåligt uppdaterad. Vårårsmötet hålls 19 mars, Marcus och Nils deltar från 
klubben. TL- dagen är planerad och tävlingskommittén ordnar med deltagare. 
Ligma Tour, Per Nyberg och Thorsten Hellmark tar över. 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
Gruppens förslag till beslut om tidbokningsregler och hantering av ligaspel 
diskuterades, se bifogad bilaga. 
 
Styrelsen beslutade att: 
Godkänna gruppens förslag med tillägg att medlemstider på helger och 
vardagar skall vara bokningsbara 1 dag innan kl. 07.00 
 
Marcus gör utskick till berörda ligor med information om förändringen varför vi 
ändrar på hanteringen av ligaspel. Styrelsen skall godkänna utskicket innan det 
sker. 

 
Fastighet:  
Marcus påminner Stefan om tillgång till handlingarna för byggnationen. Bengt 
Holm kallar till möte för att diskutera fortsättningen av projektet och ett 
eventuellt staket. 

 
 Pro:- 
  
 

§12 Program arbetsdag 10/2 
Bana, pro, personal, marknad, lokaler samt arbetssätt för styrelse/kommittér. 
Marcus skickar till Kristin och bokar ett möte med Marcus, Kristin och Nils 
under nästa vecka. 
 

§13 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
Torbjörn kollar pingislokalen, Bengt kollar Herok 
 

§14 Övriga frågor 
Marcus efterlyste fler medlemmar i tävlingskommittén. Liselott kommer med 
från styrelsen och hon hade förslag på fler. Hon kollar och återkommer 



omgående så kallar vi till ett möte under nästa vecka. 
 
Marcus kollar med lokalbokningen hos kommunen om lokal för vårårsmötet. 
 
Styrelsen beslutade att: 
Höja ordinarie greenfee med 50 kr 
 
Marcus kontaktar Elisabeth på Degerfors Golf för att göra klart med 
greenfeesamarbetet under 2024. 
 

§15 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 Nästa styrelsemöte genomförs 11 mars kl. 18.00. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2024 
 
2024-02-01 
2024-03-11 
2024-03-27 (vårårsmöte) 
2024-05-13 
2024-06-24 
2024-08-19 
2024-10-21 
2024-11-28 (höstårsmöte) 



Rapport från verksamheten januari 2024 

Vi är idag 1 599 medlemmar vilket är 44 färre än vid samma tidpunkt 2023 och 105 färre än innan 

årsfaktureringen. Många har även valt en billigare medlemskapstyp och vi behöver hålla koll på 

medlemsantalet och intäkter för spelavgifter under vintern/våren. 

Bokslutet i AB dröjer några veckor till men jag hoppas ha preliminära siffror till styrelsemötet, detsamma 

gäller GK. 

Årsfaktureringen genomfördes v3 och gick relativt smärtfritt trots nytt system och rutiner. En hel del har 

hört av sig angående delbetalning då de inte har läst utskicken under hösten/vintern om förändringen 

och att möjlighet till autogiro inte kan erbjudas längre. 

Planeringen för årets träningar och utbildningar är i princip klar. Bumle, Janne Skogfeldt och Pennie 

Österberg kommer vara instruktörer. 

Jag pratade med Elisabeth på Degerfors Golf under förra veckan angående greenfeesamarbete. De 

kommer höja sin greenfee med 50 kr och jag förslår att vi följer efter. Lovade att återkoppla efter mötet. 

Grävning för fiber till klubbhuset och den nya transformatorstationen vid parkeringen som skulle 

genomföras i november är försenade, har inte fått någon ny tidpunkt för utförandet. 

Jag kommer börja jobba med bemanningen i receptionen under denna vecka. Ulrika Olsson som jobbade 

heltid förra året kommer inte tillbaka då hon har fått en tillsvidareanställning hos en annan arbetsgivare. 

Vi behöver hitta en ny lokal för vårårsmötet då Stallet skall renoveras. Det skall vara klart till 

sommaren/hösten om jag förstod Robert rätt. 

Vi är 11 personer anmälda till lördag 10 februari på Hotell Alfred Nobel tillsammans med SISU. 

2024-01-30 

Marcus Grimstad 



Banrapport januari 2024 

Det blev vinter tidigt 2023. Det var precis att vi hann med att tömma bevattningssystemet innan 

kylan slog till i november och den kylan har inte släppt taget riktigt. Greenerna 1-2-3-4-5-8-10-16-17 

vintertäcktes så tidigt som 23/11 med ett par decimeters tjäle redan då. Första snötäcket låg sedan 

ca 4 veckor innan ett töväder gjorde banan snöfri ett par dagar. Jag gjorde då en inspektion och fann 

mycket snömögelfläckar på greener och fairways. Snömöglet på de greener som inte är täckta 

bekämpades samma dag och jag hoppas att det slår väl ut. Fairway däremot ser inte bra ut och vi 

kan nog räkna med en hel del snömögelskador till våren samt sviterna efter alla grisskador. 

Anledningen är den riktigt blöta hösten där vi inte har kunnat jobba med fw överhuvudtaget p g a 

risk för körskador. Normalt sett så blåser vi bort alla löv, luftar och sprutar på långtidsverkande 

växtskydd och de åtgärderna har helt enkelt inte kunnat utföras. En annan anledning är att det finns 

ingen tjäle i fw, där har snötäcket isolerat och snömöglet stormtrivs.  

Dräneringsarbetet på hål 9 har startat och vi har anlitat Thyras till det jobbet. Vi ser fortsatt hur det 

pumpar upp vatten via berget på hål 9 på de ställen som vi hade avstängt för i fjol. Nu lägger vi ett 

fiskbensmönster på ca 400 m med dräneringar för att försöka få stoppa på uppskjuten. Spåren blir ca 

40 cm breda och 50 cm djupa. Dikena är grusfyllda ända upp och vi får till våren justera med matjord 

och gräsfrö. När hål 9 är klart går vi vidare till hål 15 där vi ska dränera i början på fw. Övriga 

dräneringsjobb som är planerade utför vi själva under sommaren och hösten.  

Christer har slipat alla klippaggregat och håller nu på med service och underhåll på alla maskiner. 1 

feb börjar Lennart Febring sin säsongsanställning. Under februari så börjar vi titta på säsongens 

övriga banpersonal.  



Minnesanteckningar från Seniorkommitténs möte 20240115  

 
Närvarande: 
 

Manfred Wasserfaller , Leif Herlufsén , Mats-Olov Engström  Per-Anders Fors , 
Marga Carlsson , Thomas Sättermann samt Bo Lindstedt 
 

 
Ekonomi & Priser: 

 
• Det blir fler priser i singeltävlingarna och färre i Order of Merit. 

 

• Priser i Order of Merit bestämmes efter avslutad säsong. 
 

• Beroende av deltagarantalet vid singeltävlingarna fördelas priser enligt 
följande: 
 

5 priser vid 80 deltagare eller fler 
4 priser vid 50-79 deltagare 

3 priser vid mindre än 50 deltagare 
 

Måndagsgolfen: 

 
• Nya tävlingsbestämmelser inkl spelprogram för 2024 finns nu att se på 

klubbens hemsida under klubben/senior. 
 

• Måndagsgolfen är öppen för alla från och med 13 års ålder. 

 
 

 
 

Nästa möte: 

 
• Måndagen 20240325 kl 09:30 , Marga fixar fikabröd 

 
         Seniorkommittén // manfred wasserfaller 
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Tidsbokning -  ligaspel 2024 

 
Liselott Abrahamsson, Bengt Holm, Thomas Sätterman och Marcus Grimstad 

 

Gruppen har fått styrelsens uppdrag att revidera tidbokningsreglerna och hanteringen av ligor inför 

säsongen 2024 för beslut av styrelsen vid årets första styrelsemöte 1 februari. Nuvarande 

tidbokningsregler och bokningsregler för klubbens ligor beslutades av styrelsen efter förslag från 

gruppen mars 2021. 

 

I en golfklubb med ca 1 450 aktiva medlemmar är frågan om tillgänglighet till banan alltid aktuell 

vilket även visar sig i Medlemsundersökningen i Players 1st. Ligaspel har förekommit i klubben sedan 

80-talet men det har ökat kraftigt de senaste 10 åren och vi får en hel del synpunkter från 

medlemmarna angående detta.  

 

Nedanstående är aktuella siffror för 2023: 

• Vi hjälper 23 ligor med bokning av tider. 

• Dessa hade totalt ca 480 planerade spelomgångar under fjolåret som med ett snitt på 12 

spelare innebär drygt 5 700 tidsbokningar.  

• Utöver det finns det 3-4 ligor som vi känner till som sköter bokning själva enligt gällande 

tidbokningsregler. 

• Ca 18% av klubbens aktiva medlemmar är medlem i en liga. 

Vi har pratat med följande klubbar för att se hur närliggande klubbar hanterar ligaspel och om det 

förekommer i samma omfattning som hos oss. 

 

Karlstad GK, Kårsta GK, Örebro City Golf, Degerfors Golf, Kumla GK och Hammarö GK. 

 

I dessa klubbar gäller tidbokningsreglerna för samtliga medlemmar utan speciella regler för ligaspel 

med följande undantag. 

• Karlstad GK hjälper några ligor med tidsbokning enligt gällande regler med golf-id för nästa 

veckas spel efter avslutat spel innevarande vecka. Inga stående tider förekommer. 

• Bäverligan i Degerfors har stående tider varje vecka. 

• Kumla hjälper ett par ligor med stående tider men där består dessa av ca 50% gäster. Utan 

dessa hade de inte fått hjälp. 

• Kårsta GK hjälper den ideella arbetsgruppen som hjälper till på banan med fasta tider. 

• Örebro City hjälper 6 ligor med morgongolf mellan kl. 05.00-07.00 måndag och torsdag. För 

detta får de betala ca 10 000 kr per liga. 

Gruppen drar slutsatsen att vi är ganska unika med vårt upplägg med förbokade tider för klubbens 

ligor. Ett par av de intervjuade klubbarna har tidigare hjälpt ligor med bokning av stående tider men 

de slutade med detta för flera år sedan. Hur många arbetstimmar som klubbens personal lägger ned 

på bokning, avbokning, lottning och resultatrapportering har vi inte undersökt. 
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Karlskoga GK är en ideell förening med totalt ca 1 700 medlemmar och är genom Svenska 

Golfförbundet anslutna till Riksidrottsförbundet. I de nya mallstadgarna för Svenska Golfklubbar som 

togs fram under 2023 står under 4 § första stycket att ” Medlem har rätt att delta i Golfklubbens 

idrottsliga verksamhet under de former som är vedertagna inom idrotten och på samma villkor som 

gäller för övriga medlemmar.” 

Gruppen anser att frågan om hjälp med förbokade tider för ligor utöver gällande tidbokningsregler är 

en rättvisefråga för medlemmarna i Karlskoga Golfklubb och förslår därför styrelsen att besluta enligt 

nedan: 

Bokning av ligaspel på Karlskoga GK:s anläggning skall ske enligt gällande tidbokningsregler 

av medlemmarna själva i de bokningskanaler som finns tillgängliga. Inget ligaspel skall 

administreras i klubbens system som t ex GIT Tävling och endast klubbens personal och 

eventuella förtroendevalda eller utsedda personer skall ha tillgång till GIT och GIT Tävling. 

Tidbokningsreglerna för 2023 skall även gälla 2024 med följande tillägg. Antalet dagar innan beslutas 

på styrelsemötet. 

Starttiderna 15.30, 16.30, 17.30 måndag, tisdag, torsdag och fredag skall vara medlemstider 

och kan endast bokas av klubbens medlemmar tidigast 1 eller 2 dagar innan från kl. 07.00. 

Tillgänglighetsgruppen, genom 

Marcus Grimstad  
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